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Transfer Leandro Castana do Sampdorii jest coraz bliżej. Brazylijski

defensor powinien przejść w najbliższych dniach do zespołu z Genui. O

niego oraz innych graczy pojawiających się w pogłoskach transferowych,

portal pagineromaniste.com pytał prezydenta Sampdorii, Massimo

Ferrero. 

 

W jakim miejscu znajdujemy się jeśli chodzi o Castana?

- Transfer nadal nie jest oficjalny, ale pracujemy nad tym.

 

A Leandro Paredes?

- Zobaczymy. To zupełnie inne negocjacje.

 

Współpraca w mercato z Romą, jeśli chodzi o Schicka?

- Również tutaj dobrze pracujemy, jesteśmy dobrej myśli.

 

Sampdoria jest zainteresowana którymś z chłopaków Primavery Romy?

- Jest zainteresowana wszystkimi graczami Romy.

 

Kluby rozmawiały o Roberto Soriano, biorąc pod uwagę, że był łączony z

zespołem Giallorossich w styczniowym mercato?

- Roberto może być interesującym graczem.
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